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永利坚 彌标创立于1986年.为了话应新时代的发展和鳶亲，广亲永利坚

铝业有限公司用事会投頌変搬迁，于2004年在佛lif市高明沧江工典园金立了占

地20万斗方米佃大型铝仙材生产基地.充分燈合和扩充了各种建筑甬、装饰用和

工业用辱铝合金型材的生产，以及多种类的门圜、幕堵的设讦、加工、'关装施工

等一系列的生产和服务.经过三十多年来的不断发展壮大,公司已经成为了一家

国内大型的综合性铝合金型材生产企业.

时代的洪流，三十多载的春秋，见证了公司发展的轨迹，造就了永利坚的

辉煌,公司积累了丰富的生产经验，在管事会的带领下，人才辈出,突飞猛

进.在原有的基础上，公司逬行了全面的整合,増资扩产，增加了国际先进的

挤压生产线，氧化电泳生产线、喷涂生产线、11碳喷涂生产线、木纹生产线、

隔热生产线和深加工生产线.全面形成了管理体系的现代化及销莒网络的优化

组合，使产品达200多个系列，10000多种规格.通过加强工艺方面的研究，

使各种合金牌号的合金工艺达到了和国际接轨的先逬水平.成为了年生产各种

铝合金型材的生产能力达十万吨以上，门商辑壇制造能力达30万平方米以上的

综合性企业.

永利坚铝业始终避循"以人为本，追求卓越，全面发展"的宗旨，对各部门

人才的培养非常重视，时至今曰，永利坚凝艇了一大批高级技术人才，造就了

—支"团结、务实、开拓、创新”的骨干团队，公司拥有高、中级技术人员

200多名,在职员工1000多人.

凭借着企业雄厚的综合实力、强劲的创新能力、科学研发能力和及其优质

的产品和优良的服务，“永利坚”牌铝材先后获得了国家质量方圆认证，拥有

国家幕埼设计和施工壹级资质证书.2007年被广东省科技厅授予"广东省高新

技术企业"和■•广东省民营科技企业",2008年评审通过成为•广东省工程技

术硏究开发中心".同年，由于本公司建立的标准体系结构合理，产品符合

GB/T1S496-2003, GB/T15497-2003. GB/T15498-2003国家标准要求达

到AAA级,产品质■符合国家GB5237标准，日本JISH4100. JISH8601.

JISH8602标准,美国AAMA2603、AAMA2604. AAMA2605标准，以及英

国BS6496标准，先后荣获"省级企业技术中心"、"市级企业技术中心"等

荣誉称号，并获得了国家级的专利几十多项和国际行业标准十多项专利的证

书.

"永利坚”一作为中国改革开放史上的一个著名品牌，一贯以来都得到了

全球用户的一致肯定，公司建立的产品销修网络遍及全球，分别与多国建立了

贸易关系.

"永利坚"始终奉行"以质景求生存，以科技求创新，以规模求效益、以

品牌求发展”的经莒之道，重诚诺、守信誉，持续改进，时刻把握市场的先

机，实现产品的空间合理化、自然化、个性化.使产品创造出一个"时代化"

的概念.多元化的品种.斑爛的色彩.通透的光泽及超强的耐腐蚀度，为广大

客户创造出一个全新的生活空间.

"永恒创新，利益共享，坚定追求"是"永利坚”一第的宗旨，充分体现

到企业与国家,企业与客户，企业与员工一齐达到多原共变的经首之道.再接

再厉为客户.为社会提供优质的产品和专业的包后服务.永利坚和您一起携手

共逬，共创美好和谐的新未来！

永利坚一全球用户值得信赖的合作伙伴！
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formed a combination of ISO quality management system modernization
and sales network optimization, with over 200 senes and over 10000 types
of products. It,s now a comprehensive enterprise with annual production
capacity of over 100.000 tons of various aluminum alloy profiles and over
300.000 square meters of doors, windows and curtain walls.

Yonglijian Aluminum always adheres to the tenet of "Human orientation.
pursuit of excellence and comprehensive development", attaching utmost
importance to cultivation of talents in all departments Up till now. Yonglijian
has gathered a large group of senior technical talents, built a "United.
pragmatic, pioneering and innovative" backbone team. The company has
over 200 senior and middle technical talents and over 1000 workers.

Relying on strong comprehensive force, strong innovation abilities
scientific research abilities as well as quality products and excellent
services, Yonglijian Aluminum has successively obtained CQM certificate
and national curtain wall design and construction Grade I qualification
certificate, with products appraised by China Consumers Association as
trustworthy products In 2007, the company was awarded by Guangdong
Provincial Science and Technology Department as "Guangdong Province
High-Tech and New-Tech Enterprise" and "Guangdong Province Private
Science and Technology Enterprise" In 2008. it was approved as
"Guangdong Province Engineering Research and Development Center".
In the same year, due to rational structure of the company's standard
system, conformity of products with GB/T15496-2003, GB/T15497-2003
and GB/T 15498-2003 national standard Class AAA requirements, the
company obtained 'Standardization Excellent Behavior Certificate",
"ISO9001 Quality System Certificate", "ISO14001 Environment
Management System Certificate" and "QHSAH18001 Occupational Health
and Safety Management System Certificate" Our product quality is up to
national GB5237 standard. Japanese JISH4100, JISH8601 and JISH8602 

standards. US AAMA2603. AAMA2604 and AAMA2605 standards as well
as UK BS6496 standard, we have won the honors of "China Weil-known
Trademark' Provincial Enterprise Technology Center'. * Municipal
Enterprise Technology Center", etc We have also obtained dozens of
domestic and international patents

Yonglijian. as a famous brand in the history of Chinese economic
reform, has always been best recognized by global users The company
has built a product sales network covering the whole world and has built
trade relationships with many countries

Yonglijian always pursues the business way of -Surviving on quality,
seeking innovation with science and technology, seeking benefit with
large scale and seeking development with brand". We attach importance
to promise and reputation, and we keep improvement and always seize
market opportunities, to realize space rationalization, naturalization and
personalization of products, to create a "era-oriented" product concept
Diversified product varieties, changing colors, crystal luster and super
corrosion-resistance create an all-new living space for customers

"Constant innovation, benefit sharing and persistent pursuit* is the
unchanged tenet of Yonglijian, which fully represents the win-wtn-win
business philosophy for the enterprise, the country, the customers and
the staff. We are to make persistent efforts to provide customers and the
society with quality products and professional after-sale
services.Yonglijian advances hand in hand with you. to create a wonderful
harmonious new future together!

Yonglijian—the trustworthy cooperative partner of global users!
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诚者.天之道也；思诚者.人之道也.诚信舉永利坚的命脉 是一切价值的根基.我们一直传奇■梦想

传奇者坚毅不倒的理念，传奇着永远永不磨灭的故事.

Integrity is the way of nature.pursuit of integrity is the way of people.Integrity is the hfeltng of Yong L< Jian,
and is the foundation of all value.We have been carrying forward the dream,the perBevenng concept,and
the eternal story.
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MARKING CERTIFICATE

广萩永利堅馅业有限公司
祖承信呆用HI际稣*产品

经*査符合使用果用BB际稼*产昌。走条件.业巳*«.

执行<■ «»7.3 200B
■际悻■或■分免遡帏*•号J】s MMZa »10
詠书有效虬卫II年一5丿_Jt_日奎JHffiL年月一2丄

This is to certif), that your product *—»*• •>«<■>«
、 adopting International Standard has

been assessed to be qualified for using the adopting
international standard product mark and lias been registered.

Term of validity of this certificate from -2J1L7- i. JL
to _2022_ __5_ 2 inclusive

采服跡准产名标志I
••m :« m ・ n <

资质证书
QUALIFICATION CERTIFICATE

采用国际标准产品标志证书
ADOPTING 1NTER\ATIO\AL STANDARD PREDICT
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永利坚栗承■■诚信经营,科技创新”的理念.产品通过了国家和地区的各种认证书.并充分揭到市场认可，这也成为了与客户建

立良好且持久合作关系的后盾.
■ ,

Yong Li Jtan adheres to concept of Uncompromising integrity and technological innovation .Our products have passed different
national and regional certifications, and have won full recognition of the market,which is also the best support for establishing
excellent and lasting cooperative relationships with customers.
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并将引

future.
>nd the most
industry, and

■t先进的生产设备,♦严通的生产流程，■专业的技术工程师 只为打造■!!品质的产品.我们站在行

领♦未来.

most advanced production equipment, the most stringent production pt
re only to create the best quality products. We stand in the forefront



ENGINEERING EXAMPLES
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推广系列

隔热门筐IB
HEAT-INSULATING DOOR/WINDOW
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隔热性能：

等温面设计：玻璃/扇隔热/框隔热带在同一位置有效提高隔热效果；隔桥腔隔热采用双穿条式工

艺，用増强尼龙将铝合金窗的内外隔离以绝内外能量的交流；玻璃腔隔热壊充：玻璃腔的隔热填充

也采用隔桥腔同样的材质，宽大的隔热带，不仅降低了使用长尾胶条的成本和效率；宽大的中间胶

条设计：利用中间胶条的体积，战胜大量的空间，使对流不易形成・



永利堅

縞:識呉富流嚨X譚郁臨n 汨。，E twilight, the window ofthe ^pnson.ent of a
Lingering, that touch, belong to the home, comfortable style.

壁柜门系列
WALL CABINET DOOR SERIES

家居,安逸的风情

葱茏的绿色，叮咚的溪流，在夕阳的余晖下，窗花幽禁了_片落霞，炊烟冉冉升起
仿佛在催促归家的脚步. M昭円円E

蒙绕心头的，是那一抹，属于家居的，安逸的风情.



YONGLUIAIN U/14

H



门窗系列
DOOR AND WINDOW SERIES
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永利堅

以专业，创造辉煌.以专业，承托世界.

永利坚铝业从成立至今.

以"专业”作为最高纲领，

用心打造每一个出品，

我们的铝合金为能支撑世界而骄傲！

幕墙系列
CURTAIN WALL SERIES

To professional, create brilliant. In a professional,
supporting the world.
Yong liJian aluminum from its inception.
To "professional" as the highest program,
Intentions to create each product,
Our aluminum alloy is proud to support the world!



YONGLUIAN 17/18

装饰工业系列
DECORATION INDUSTRY SERIES

以简约的风格，精湛的工艺，大胆，富有创意的环保选材，

演绎出精雅脱俗的时尚产品.

With a simple style, superb technology, bold, creative selection of environmentally friendly materials.
Dedicated refined refined fashion products.




